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Írásbeli választ i2énvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Mi a véleménye az Országos Környezetvédelmi Tanács állásfoglalásairól és ismételt
javaslatáról?”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Az Országos Környezetvédelmi Tanács már több állásfoglalásában felhívta a figyelmet arra, hogy a
termékdíj-szabályozás lényegesen csökkenti a gyártók és a forgalmazók motivációját a
környezetvédelmi feladatok teljesítésében és azt állami felel ősségi körbe vonja. Számos javaslat
ellenére a Termékdíj-törvény módosításai és a Hulladékról szóló törvénytervezet tovább sz űkítették
a közreműködés terét. Ezért a Tanács ismételten megfontolásra javasolta a gyártói felel ősség
körében a termékdíj-köteles termékeknél a hulladékkezelési kötelezettség követlen teljesítése
korlátainak a feloldását.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mi a véleménye az Országos Környezetvédelmi Tanács állásfoglalásairól és ismételt
javaslatáról?
Nem gondolja, azáltal, hogy a begyűjtési és hasznosítási költségeket tükröző hasznosítási díj
helyébe lényegében egy adó lépett, a vállalkozások számára megszűnt a közvetlen kapcsolat
csomagolással kapcsolatos döntéseik és a felmerülő költségek között?
Hogyan kívánja érdekeltté tenni a továbbiakban az egyszer űen és alacsony költségekkel
hasznosítható csomagolások piacra vitelét ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2012. január 31 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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